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PROTOKÓŁ Nr  15/2019 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 9 kwietnia 2019 roku, o godz. 13:00 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka    - Starosta Radomski  
2. Roman Frąk  - Wicestarosta Radomski  
3. Zbigniew Dziubasik - Członek Zarządu 
4. Krzysztof Kozera    - Członek Zarządu 
5. Zdzisław Mroczkowski   -  Członek Zarządu 
 
Oraz 
Joanna Wontorska      – Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu), 
 
 

Starosta Radomski Waldemar Trelka  powitał członków Zarządu. Następnie poprosił o 
przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu Nr 13/2019 z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie 

wyrażenia zgody na zwiększenie planu wydatków w Starostwie Powiatowym w Radomiu  
o kwotę 135.516 zł  dla powiatu lipskiego 39.837 zł i dla powiatu szydłowieckiego o 
kwotę 682 zł.. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie 

wyrażenia zgody na zwiększenie planu wydatków w Starostwie Powiatowym w Radomiu  
o kwotę 118.325 zł. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie 

wyrażenia zgody na zwiększenie planu wydatków w PCPR W Radomiu o kwotę 26.343 
zł. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie przeniesień w planie wydatków DPS Wierzbica. 
 

7. Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie 
zwiększenia wydatków o kwotę 1.978,00 zł. 

 
8. Informacja Komendanta Miejskiego Policji o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie powiatu radomskiego w 2018 roku. 
 
9. Informacja o realizacji zadań na obszarze działania Powiatowego Inspektoratu 

Weterynarii w Radomiu za 2018 rok. 
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10. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2019 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 
kształcenie w zawodzie krawiec. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2019 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 

kształcenie w zawodzie technik programista, technik reklamy, elektryk i cukiernik. 
 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2019 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 

kształcenie w zawodzie technik organizacji turystyki. 
 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2019 Wydziału Edukacji w sprawie ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za doskonalenie nauczycieli oraz ustalenia form 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane. 

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2019 Powiatowego Urzędu Pracy w sprawie zmiany w 

budżecie Powiatu na 2019 rok polegającej na zmniejszeniu planu wydatków budżetowych 
PUP w Radomiu o kwotę 381.900,00 zł. 

 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2019 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu na 2019 rok, gdzie przenosi się wydatki w 
kwocie 2.000,00 zł na realizację zadania pn. ”Dostawa i montaż dźwigu wraz z 
konstrukcją przeszkloną przy budynku Starostwa Powiatowego w Radomiu”. 

 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

udzielenia SPZZOZ w Pionkach nieoprocentowanej pożyczki w wysokości 1.200.000,00 
zł z przeznaczeniem na spłatę wymagalnych zobowiązań z tytułu dostaw i usług. 

 
17. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora SPZZOZ w Pionkach. 
 

18. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 
powołania składu osobowego Rady Społecznej przy SPZZOZ-Szpital w Iłży. 

 
19. Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej przy SPZZOZ w Pionkach. 
 

20. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2019 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie 
propozycji ugody dotyczącej naprawy drogi powiatowej nr 3535WTrablice-Sołtyków. 

 
21. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2019 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie 

dokonanie zmian w budżecie powiatu polegających na zwiększeniu dochodów budżetu powiatu 
na 2019 rok o kwotę 267.500,00 złotych z jednoczesnym zwiększeniem wydatków budżetu 
powiatu na 2019 rok w Powiatowym Zarządzie Dróg Publicznych . 

 

22.  Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2019 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie        
dokonanie zmian w budżecie powiatu na 2019 rok w Powiatowym Zarządzie Dróg Publicznych   
w Radomiu. 
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23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wskazania Członków Zarządu do 
dokonywania czynności prawnych związanych z zaciąganiem kredytów bankowych i 
pożyczek oraz udzieleniem pożyczek, poręczeń i gwarancji. 

 
24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu powiatu na 2019 rok. 
 

25. Sprawy różne. 
 

- decyzja Marszałka Województwa Mazowieckiego Nr PE.I-7427.17.2019.PS 
zatwierdzająca dodatek nr 2 do dokumentacji geologicznej złoża piasku ; Dąbrówka 
Podłężna”, 
 
- pisma Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości znak: GKN-
II.683.(372,367).2018.KD z dnia 28 marca i 4 kwietnia 2019 dotyczące zawiadomienia o 
zakończeniu postępowania w sprawie ustalenia wysokości należnego właścicielom 
odszkodowania za grunt położony w miejscowościach :Gębarzów i Sołtyków gmina 
Skaryszew oraz w miejscowości Huta Mazowszańska gmina Kowala przejęty na potrzeby 
rozbudowy części drogi powiatowej nr 3539W relacji Radom-Gębarzów-Polany, 
 
- decyzja Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.(380, 382).2018.SD z dnia 27 
marca.2019 wydana po zakończeniu przeprowadzonego postępowania dowodowego 
wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomość 
położoną w gminie Kowala, obręb Huta Mazowszańska., 
 
- decyzja Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.(201).2018.KD z dnia 29 marca.2019 
wydana po zakończeniu przeprowadzonego postępowania dowodowego w sprawie 
ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w miejscowości 
Zatopolice gmina Zakrzew, 
 
- decyzja Marszałka Województwa Mazowieckiego Nr 73/19/PE.I zatwierdzająca 
dodatek nr 1 do dokumentacji geologicznej złoża piasków Kamińsk w gm. Jedlińsk. 
 

 
Porządek obrad  został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad- Przyjęcie protokołu Nr 13/2019 z 
poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
Protokół poprzedniego posiedzenia Zarządu Nr 13/2019 został przyjęte jednogłośnie bez uwag.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3  porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie planu 
wydatków w Starostwie Powiatowym w Radomiu  o kwotę 135.516 zł  dla powiatu lipskiego 
39.837 zł i dla powiatu szydłowieckiego o kwotę 682 zł. 
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Wniosek dotyczy zwiększenia planu wydatków  o kwotę 135.516 zł z przeznaczeniem dla 
rodzin zastępczych na utrzymanie dzieci z powiatu radomskiego na terenie Gminy Miasta 
Radomia w kwocie 94.997 zł oraz dla placówek wychowawczo-opiekuńczych w tym powiatu 
lipskiego – 39.837 zł i szydłowieckiego- 682 zł. Na ten cel zostaną przeznaczone wolne środki.  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4  porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie planu 
wydatków w Starostwie Powiatowym w Radomiu  o kwotę 118.325 zł. 
 
 
Wniosek dotyczy zwiększenia planu wydatków o kwotę 118.325 zł z przeznaczeniem dla 
placówki opiekuńczo-wychowawczej Dom Matki i Dziecka w Jasieńcu Iłżeckim Dolnym 
prowadzonym przez Caritas Diecezji Radomskiej, w związku ze zwiększeniem od 1 kwietnia 
bieżącego roku miesięcznego kosztu utrzymania dziecka w tej placówce o 401 złotych 
miesięcznie na 1 dziecko, sfinansowane będzie z wolnych środków. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5  porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie planu 
wydatków w PCPR W Radomiu o kwotę 26.343 zł. 
 
Kolejny wniosek był już przedmiotem obrad Zarządu Powiatu a dotyczy zwiększenia 
wydatków na rok 2019 w PCPR w Radomiu o kwotę 26.343 zł z przeznaczeniem na wzrost 
wynagrodzeń od 1 kwietnia 2019 roku o kwotę 250 złotych miesięcznie dla rodzin zastępczych, 
również na ten cel przeznaczone zostaną wolne środki. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że na sesji było pytanie w tym temacie 
Pana Przewodniczący Rady Powiatu i już wtedy był sygnał, że są takie plany. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6  porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 
przeniesień w planie wydatków DPS Wierzbica. 
 
Następny wniosek dotyczy przeniesienia  oszczędności powstałych w DPS w Wierzbicy na 
dodatkowym wynagrodzeniu rocznym w kwocie 22.409 złotych z przeznaczeniem na 
wykonanie remontu: malowanie pomieszczeń kuchni i zaplecza kuchennego w budynku DPS 
w Wierzbicy przy ul. Partyzantów 3. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wniosek ten będzie ujęty w uchwale 
Rady Powiatu na sesję. 
 
Pytań i uwag nie było 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył  wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie zwiększenia wydatków o kwotę 1.978,00 
zł. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczy zwiększenia 
wydatków  o kwotę 1.978 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów rehabilitacji 
uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej w Radomiu zamieszkałych na terenie powiatu 
radomskiego w części nieobjętej dofinansowaniem ze środków PFRON, w związku ze 
zwiększeniem liczby uczestników z powiatu radomskiego. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska  powiedziała , że planując budżet były zabezpieczone 
środki dla 15 uczestników, gdzie przekazują 10% a 90 % jest pokrywane z PFRON. Planuje się 
pod faktyczną liczbę, a okazało się , że uczestników jest 16 dlatego trzeba zwiększyć środki na 
dofinansowanie pobytu jeszcze jednego uczestnika. Proponuje, aby zrobić to z wolnych 
środków. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8  porządku obrad- Informacja Komendanta Miejskiego 
Policji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu radomskiego w 
2018 roku. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację Komendanta Miejskiego Policji o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu radomskiego w 2018 roku i 
skierował ją pod obrady Rady Powiatu 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad- Informacja o realizacji zadań na 
obszarze działania Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Radomiu za 2018 rok. 
 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację o realizacji zadań na obszarze działania 
Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Radomiu za 2018 rok i skierował ją pod obrady 
Rady Powiatu 
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Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na kształcenie w zawodzie krawiec. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wniosek dotyczy wyrażenia zgody 
na kształcenie w zawodzie krawiec w Branżowej Szkole Specjalnej I Stopnia Młodzieżowym 
Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy. W porozumieniu  z Zarządem oraz po zasięgnięciu 
opinii wojewódzkiej rady rynku pracy ustala zawody, w których kształci szkoła.  
 
Wniosek dotyczy utworzenia nowego kierunku kształcenia praktycznego w zawodzie krawiec. 
MOW otrzymał pozytywna opinię propozycji uruchomienia nowego kierunku kształcenia w/w 
zawodzie w Branżowej Szkole Specjalnej I Stopnia w Młodzieżowym Ośrodku 
Wychowawczym w Wierzbicy od 1 września 2019 roku. 
 
Członek Zarządu Zdzisław Mroczkowski zapytał, czy będą ponosić z tego tytułu dodatkowe 
koszty?. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka odpowiedział, że jedynie na wyposażenie pracowni. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że placówka otrzymuje dużą subwencję 
bo aż 10-krotność na jednego uczestnika. Dodała, że jest to placówka, która  realizuje zadania 
wymagające stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy z tymi uczennicami. Są to 
środki, które w subwencji oświatowej są znaczone. Ustawa o finansowaniu oświaty, nakłada 
obowiązek, że co najmniej tyle ile jest zabezpieczone w metryczce na kształcenie specjalne 
Powiat musi wydać na ten cel. 

 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 68/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 
kształcenie w zawodzie krawiec. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11  porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na kształcenie w zawodzie technik 
programista, technik reklamy, elektryk i cukiernik. 
 
Kolejny wniosek również dotyczy uruchomienia nowych kierunków w zawodach: technik 
programista, technik reklamy, elektryk i cukiernik w Zespole Szkół w Pionkach. Wojewódzka 
Rada Rynku Pracy pozytywnie zaopiniowała powyższą propozycję. W związku z czym od 1 
września proponuje się uruchomić w II Technikim nowe kierunki kształcenia w zawodzie 
technik programista i technik reklamy oraz w II Branżowej Szkole I Stopnia w zawodzie 
elektryk i cukiernik. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 69/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 
kształcenie w zawodzie technik programista, technik reklamy, elektryk i cukierni. Stanowi 
ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 12  porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na kształcenie w zawodzie technik organizacji 
turystyki. 
 
Wniosek dotyczy wyrażenia zgody na kształcenie w zawodzie technik organizacji turystyki w 
Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Iłży. Wojewódzka Rada Rynku Pracy  pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiona propozycję uruchomienia nowego kierunku kształcenia. Wobec 
powyższego proponuje się od 1 września br. uruchomić w Technikum w ZSP w Iłzy w/w 
kierunek kształcenia. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 70/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 
kształcenie w zawodzie technik organizacji turystyki. Stanowi ona załącznik Nr 4 do 
protokołu.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 
roku za doskonalenie nauczycieli oraz ustalenia form kształcenia, na które dofinansowanie 
jest przyznane. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że kolejny wniosek Wydziału Edukacji 
dotyczy ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za doskonalenie 
nauczycieli oraz ustalenia form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane. 
Powiedział, że obowiązkiem organu prowadzącego jest odpis z budżetu na cel  samokształcenia 
się nauczycieli, którzy mają prawo uzyskać dofinansowanie do różnego rodzaju form 
kształcenia, na podstawie wyrażenia zgody Dyrektora, ponieważ powinno to wynikać z potrzeb 
szkoły. Dodał, że organ prowadzący w porozumieniu z dyrektorami szkół i placówek, ustala 
corocznie maksymalną kwotę dofinansowania. W obecnym roku kalendarzowym są to środki 
w wysokości 0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia 
osobowe nauczycieli. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej 
kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za doskonalenie nauczycieli oraz ustalenia form 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane i skierował go pod obrady Rady. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2019 
Powiatowego Urzędu Pracy w sprawie zmiany w budżecie Powiatu na 2019 rok polegającej 
na zmniejszeniu planu wydatków budżetowych PUP w Radomiu o kwotę 381.900,00 zł. 
 
Wniosek przygotowany przez dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy dotyczy zmniejszenia 
wydatków o kwotę 381.900 zł w związku ze zmniejszeniem środków z Funduszu Pracy 
przeznaczonych na dofinansowanie wynagrodzeń zasadniczych oraz składek na ubezpieczenie 
społeczne pracowników Urzędu Pracy. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że środki przekazywane z Funduszu 
Pracy na dofinansowanie wynagrodzeń i składek na ubezpieczenie społeczne pracowników  w 
Urzędzie Pracy zostały zmniejszone o kwotę 381.900,00 zł. Powiat ustalając budżet przyjął 
kwotę jaką wyliczył PUP. Z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej otrzymali 
informację o określeniu ostatecznej kwoty i jest ona niższa. Dlatego należy dostosować 
dochody do wysokości planowanej dotacji z Funduszu Pracy. Dyrektor zaproponował , żeby 
dokonać zmniejszenia wydatków na wynagrodzeniach osobowych pracowników o w/w kwotę, 
ponieważ są w PUP nie obsadzone wakaty i ta kwota wystarczy ze środków, które są 
zaangażowane na te właśnie stanowiska pracy. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2019 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu na 2019 
rok, gdzie przenosi się wydatki w kwocie 2.000,00 zł na realizację zadania pn. ”Dostawa i 
montaż dźwigu wraz z konstrukcją przeszkloną przy budynku Starostwa Powiatowego w 
Radomiu”. 
 
Wniosek dotyczy przeniesienia między rozdziałami wydatków w kwocie 2.000 zł, z 
przeznaczeniem na zlecenie nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania inwestycyjnego 
„Dostawa i montaż dźwigu wraz z konstrukcją przeszkloną przy budynku Starostwa 
Powiatowego w Radomiu”. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska dodała, że zadanie zostało ujęte w budżecie i na ten 
cel  zabezpieczone  są środki w kwocie 200.000,00 zł. Inwestycja jest realizowane przy udziale 
środków z PFRON. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie udzielenia SPZZOZ w Pionkach 
nieoprocentowanej pożyczki w wysokości 1.200.000,00 zł z przeznaczeniem na spłatę 
wymagalnych zobowiązań z tytułu dostaw i usług. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że 20 marca br. wpłynęło pismo od pani 
dyrektor ze szpitala w Pionkach z prośbą o udzielenie szpitalowi nieoprocentowanej pożyczki 
1.200.000,00 zł, z przeznaczeniem na spłatę wymagalnych zobowiązań z tytułu dostaw i usług. 
Dodał, że zabezpieczeniem pożyczki będzie weksel in-blanco. Dyrektor zobowiązała się do 
regularnej i terminowej spłaty pożyczki w ratach  miesięcznych po 20.000,00 zł. Zostanie ona 
sfinansowana z wolnych środków. 
 
Członek Zarządu Zdzisław Mroczkowski zapytał ile wynosi dług wymagalny? 
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Wicestarosta Radomski Roman Frąk odpowiedział, że 2.835.419,94 zł. Dodał, że w sądzie 
toczą się 34 postępowania. Szpital czyni wszystko, żeby te postępowania sądowe odwlec i 
oddać w czasie egzekucji wierzytelność. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że nie ma innego rozwiązania, ponieważ 
bez tego wsparcia szpital nie poradzi sobie. Uważa, że ta pożyczka powinna zostać przyznana 
szpitalowi i to jak najszybciej, bo szpital wywiązuje się ze swoich spłat z tego tytułu. Jest plan 
modernizacji szpitala, bez pieniędzy nie da sobie rady, dlatego jest za tym, aby udzielić tej 
pożyczki szpitalowi w Pionkach. 
 
Po krótkiej dyskusji Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu  17 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 
dyrektora SPZZOZ w Pionkach. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że została powołana Komisja Konkursowa 
w celu wyłonienia dyrektora szpitala w Pionkach. Komisja pracuje ma swój harmonogram i 
jednym z punktów jest właśnie wniosek o zgodę na ogłoszenie Konkursu na stanowisko 
dyrektora w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. Po 
dwóch tygodniach odbędzie się otwarcie ofert jakie wpłynęły i zaprezentowanie ich Zarządowi 
Powiatu. Wyłonienie nowego dyrektora planowane jest pod koniec maja br. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 71/2019 w sprawie ogłoszenia konkursu na 
stanowisko dyrektora SPZZOZ w Pionkach. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18  porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie powołania składu osobowego Rady 
Społecznej przy SPZZOZ-Szpital w Iłży. 

 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że w tym miesiącu upłynęła kadencja 
Rady Społecznej szpitala w Iłży. W związku z tym zaistniała konieczność powołania nowego 
składu, który przedstawia się następująco: 
Jolanta Borek - Przewodnicząca Rady Społecznej wyznaczona pisemnie przez  
Starostę Radomskiego, 
Jan Mucha - członek Rady - przedstawiciel Wojewody  Mazowieckiego oraz  

9 członków wybranych przez  Radę  Powiatu w osobach: 
1. Karol Burek 
2. Przemysław Burek 
3. Zdzisław Dulias 
4. Marek Jarosz 
5. Krzysztof Kozera 
6. Anna Kwiecień 
7. Zdzisław Mroczkowski 
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8. Cezary Nobis 
9. Teresa Pancerz – Pyrka 

Dodał, że są  po rozmowach ze wszystkimi kandydatami i wyrazili oni zgodę. 
 
 
Po krótkiej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie 
powołania składu osobowego Rady Społecznej przy SPZZOZ-Szpital w Iłży i skierował go 
pod obrady Rady. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady 
Społecznej przy SPZZOZ w Pionkach. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że kolejny wniosek dotyczy zmian w 
składzie osobowym Rady Społecznej przy SPZZOZ w Pionkach. Zmiana ta powinna zostać 
wykonana, ponieważ szpital będzie potrzebował wsparcia Rady Społecznej, będzie 
potrzebował spotkań Rady w ciągu najbliższych 2-3 miesięcy. Dodał, że obecny pan 
przewodniczący nie gwarantuje, że Rada ta będzie płynnie pracowała i pomagała szpitalowi. 
Ostatnie posiedzenie zwołane przez przewodniczącego Rady Społecznej było w lipcu 2018 
roku. Powiedział, że próbowali się z nim kontaktować prosząc o zwołanie Rady Społecznej ale 
tego nie zrobił. Następnie odczytał przygotowany projekt uchwały Rady Powiatu: 
 
1. Odwołuje się Pana Kazimierza Myśliwca z funkcji Przewodniczącego Rady Społecznej 

działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach 
z powodu cofnięcia wskazania do pełnienia tej funkcji przez Starostę. 

2. Powołuje się Pana Tomasza Łyżwę wskazanego przez Starostę Radomskiego do pełnienia 
funkcji Przewodniczącego Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym 
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 

 
1. Odwołuje się Pana Romualda Zawodnika z pełnienia funkcji członka Rady Społecznej 

działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach 
z powodu rezygnacji. 

2. Powołuje się Panią Kamilę Kaczorowską do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej przy 
Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 

 
1. Odwołuje się Pana Tadeusza Nowickiego z pełnienia funkcji członka Rady Społecznej 

działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
2. Powołuje się Pana Adama Bielana do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej działającej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
 

1. Odwołuje się Pana Mirosława Ziółka z pełnienia funkcji członka Rady Społecznej działającej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 

2. Powołuje się Pana Dariusza Gonciarza do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej działającej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
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1. Odwołuje się Pana Wojciecha Banasia z pełnienia funkcji członka Rady Społecznej działającej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 

2. Powołuje się Pana Jacka Malickiego do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej działającej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 

 
1. Odwołuje się Pana Henryka Rybaka z pełnienia funkcji członka w Radzie Społecznej działającej 

przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
2. Powołuje się Pana Marka Janeczka do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej działającej 

przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
 

1. Odwołuje się Pana Tomasza Wróbla z pełnienia funkcji członka w Radzie Społecznej działającej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 

2. Powołuje się Panią Katarzynę Konopską do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej 
działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 

 
 
W związku ze stojącymi przed SPZZOZ w Pionkach wyzwaniami dotyczącymi modernizacji i 
restrukturyzacji oraz koniecznością wspierania działań podejmowanych przez dyrektora w tym 
zakresie niezbędne jest dokonanie zmiany członków Rady Społecznej działającej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
 
Po krótkiej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie zmiany 
w składzie osobowym Rady Społecznej przy SPZZOZ w Pionkach i skierował go pod 
obrady Rady. 
 
 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnych punktów Starosta zaprosił Dyrektor PZDP Joannę 
Chojnacką, która omówiła przedłożone wnioski. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2019 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie propozycji ugody dotyczącej naprawy 
drogi powiatowej nr 3535W Trablice-Sołtyków. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że przedłożony wniosek, dotyczy drogi, 
na którą była propozycja ugody w 2015 roku z której wynikało, że Wykonawca i 
Podwykonawca, Projektant, Powiat jako główny inwestor i Gmina Kowala mogą wspólnie 
naprawić tę drogę, ale nie było ostatecznie porozumienia. Zostało to odłożone, gdy został 
Starostą zaczął się o nią upominać były prowadzone rozmowy, propozycje, spotkanie w sądzie. 
Została przedłożona propozycja, która  sprowadza się do tego , że Wykonawca, Podwykonawca 
i Projektant są w stanie chociaż w części zrekompensować te błędy do których się przyznają. 
Ważne jest, żeby uwzględnić  tę perspektywę rozstrzygnięcia tego sporu w formie ugody. 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał jak to się dzieje, że w tym przypadku i drogi 
przez Sokoły ostateczny werdykt sądu to jest obciążanie Projektanta?. 
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
odpowiedziała, że o wyrokach woli aby wypowiadał się pełnomocnik, ponieważ ona nie 
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uczestniczyła w rozprawach i nie zna dokładnie kulisów tych spraw. Powiedziała, że jaka wina 
i w jakim zakresie występuje w każdej ze stron w jednym i drugim postępowaniu to wynika po 
części z ekspertyzy jaka była sporządzona dla drogi Jedlnia-Sokoły – Pionki, gdzie 90% było 
skierowanych do błędnych rozwiązań projektowych i że źle jest opracowana dokumentacja 
projektowa, czyli źle wyliczona konstrukcja jaka powinna być, złe zrobienie geologii i 
wskazanie, że tak naprawdę błędy wykonawcze są nieznaczne w stosunku do błędów 
projektowych.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że tę drogę mają w planie przekazać do 
Gminy Kowala. 
 
Zarząd Powiatu przyjął propozycję ugody w sprawie naprawy drogi powiatowej Trablice- 
Sołtyków. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2019 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie dokonanie zmian w budżecie powiatu 
polegających na zwiększeniu dochodów budżetu powiatu na 2019 rok o kwotę 267.500,00 
złotych z jednoczesnym zwiększeniem wydatków budżetu powiatu na 2019 rok w Powiatowym 
Zarządzie Dróg Publicznych . 
 
Wniosek dotyczy zwiększenia dochodów o kwotę 267.500 zł, z czego 17.500 zł przeznaczone 
jest na zadanie Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk, które współfinansuje Gmina Przytyk. Gmina 
Wolanów natomiast współfinansuje dwa zadania: Jaszowice-Wacławów-Sławno w kwocie 
50.000 zł i Mniszek-Omięcin Szydłowiec w kwocie 200.000 zł, 
 
Dyrektor PZDPZ Joanna Chojnacka powiedziała, że przedłożony wniosek to konsekwencja 
pisma w sprawie współfinansowania w 2019 roku zadań inwestycyjnych ujętych w budżecie 
powiatu. Te kwoty stanowią 35% wkładu własnego jakie zamierzają na realizację tych zadań 
przeznaczyć. Dodała, że nie wszystkie gminy dokładnie w wysokości 35% , bo wnosili o to, 
aby gmina Wolanów przeznaczyła większą kwotę , ale przeznaczyli 200.000,00 zł.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że to były zadania zaplanowane w tym 
roku, negocjowało się trudno, ale uzyskane dofinansowania w każdym przypadku można uznać 
za sukces.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2019 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie dokonanie zmian w budżecie powiatu na 
2019 rok w Powiatowym Zarządzie Dróg Publicznych   w Radomiu. 

 
 
Wniosek dotyczy przeniesienia  wydatków między zadaniami inwestycyjnymi w kwocie 
1.650.000 złotych, tj.: 
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-  zmniejsza się wydatki na zadaniach: Antoniówka – Groszowice – Piotrowice – gmina Jedlnia 
Letnisko o kwotę 150.000 złotych i Bujak – Dzierzkówek -  gmina Skaryszew” o kwotę 
1.500.000 złotych, 
- zwiększa się wydatki na zadaniach: Kuczki – Kazimierówka – Skaryszew – gmina Gózd” o 
kwotę 950.000 złotych i Radom – Gębarzów – Polany – gmina Skaryszew, Kowala” o kwotę 
700.000 złotych wraz ze zmianą zakresu rzeczowego zadania. Brakujące środki na w/w zadania 
proponuje się przenieść z oszczędności  jakie powstały po rozstrzygniętym przetargu na zadaniu 
Antoniówka – Groszowice – Piotrowice  oraz z zadania Bujak – Dzierzkówek, które nie będzie 
realizowane w 2019 roku w związku z brakiem dofinansowania z budżetu gminy Skaryszew. 
Ponadto dokonuje się zmiany zakresu rzeczowego w ramach zabezpieczonych środków na 
zadaniach: Iłża- Rybiczyzna- Grabowiec i Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk. 
 
Dyrektor PZDPZ Joanna Chojnacka powiedziała, że związane jest to z tym, że w ubiegłym 
roku składali dwa wnioski w ramach programu przebudowy gminnej i powiatowej 
infrastruktury drogowej. Wnioski te w grudniu 2018 roku znalazły się na liście dofinansowania 
zadań z budżetu państwa, ale do dnia dzisiejszego nie otrzymali i nie ma zatwierdzonej przez 
Ministra Finansów ostatecznej listy i nie mogą wprowadzić do budżetu środków finansowych, 
które na te zadania jako 50% wkładu do ich realizacji mają z budżetu Państwa uzyskać. 
Wszczęli procedury przetargowe w lutym br., ale nie rozstrzygnęli postępowań przetargowych, 
wydłużyli okres związania ofertą o 60 dni zgodnie z ustawą prawo zamówień publicznych. 
Jeżeli do 1 maja na Kuczki-Kazimierówka-Skaryszew a do 7 maja na Radom-Gębarzów nie 
rozstrzygną postepowań i nie podpiszą umów wtedy muszą unieważnić te postępowania 
przetargowe. Kolejne ogłoszenie przetargu może spowodować, że będą dużo wyższe kwoty niż 
w tym momencie są złożone ofert na realizacje tych zadań. Zadania te mają być finansowane 
w tej chwili z programu Funduszu Dróg Samorządowych. Prawdopodobnie decyzja o 
przyznaniu dofinansowania ukaże się łącznie z decyzją o wyborze zadań do dofinansowania 
zadań , które jeszcze w tym roku będą realizowane ale w ramach Funduszu. Ta ilość zadań , 
która była wybrana do dofinansowania w 2019 roku z programu wchodzi w tej chwili już do 
Funduszu. Nie ma jednak decyzji o uruchomieniu tych środków i nie mają możliwości 
wprowadzenia tych pieniędzy do budżetu i nie ma możliwości podpisania i realizacji tych 
zadań. W momencie kiedy otrzymają środki finansowe z budżetu państwa na Kuczkach-
Kazimierówka-Skaryszew pojawią się wolne środki finansowe w wysokości 2.300.500,00 zł, 
ale 50% tej kwoty będzie stanowił tyło nasz wkład, dlatego, że druga kwota zostanie 
pomniejszona o dotacje budżetu państwa. Dodała, że składają w ubiegłym roku we wrześniu 
wnioski szacując te zadania to 1 zadanie oszacowali prawie na 6.100.000,00 zł a przetarg 
poszedł za 4.027.000,00 zł, ceny już teraz zaczynają bardzo wzrastać i na drugim zadaniu też 
mają oszczędności. W chwili obecnej muszą zabezpieczyć własne pieniądze, żeby rozstrzygnąć 
postępowania i podpisać umowy. W momencie otrzymania zwrotu środków  to na zadaniu na 
Kuczkach będzie nadwyżka, a na zadaniu Radom-Gębarzów-Polany w tej chwili dokładają 
950.000,00 zł, ale wykorzystują 1.500.000,00 zł, które mają na III etap, którego przetargu 
jeszcze nie ogłaszają , ale został zgłoszony o dofinansowanie w 50% z rezerwy subwencji 
ogólnej budżetu państwa, gdzie lista poszła do zatwierdzenia do Ministra. Są to takie zmiany 
finansowe, które umożliwiają na chwilę obecną rozstrzygnięcie tych dwóch postępowań 
przetargowych i podpisanie umów.  
Poinformowała, że dalsza cześć wniosku dotyczy zmiany środków przeznaczonych na zadanie 
Iłża- Rybiczyzna – Grabowiec w planie wydatków inwestycyjnych maja wpisane, że 
100.000,00 zł ma być przeznaczone na opracowanie dokumentacji projektowej. W związku z 
tym, że ta droga nie posiada uregulowanego stanu prawnego nie mogą zlecać dokumentacji bo 
nie wiedzą jakie są granice własności i było by to bardzo trudno zrobić Projektantowi. Dodała, 
że zawsze wychodzą od regulacji stanów prawnych, dopiero kolejnym etapem jest opracowanie 



14 
 

dokumentacji. Powiedziała, że regulacje stanu prawnego robią na podstawie art. 73, gdzie 
granica pasa drogowego jest na koniec 1999 roku. Generalnie wszystko to czego by teraz 
potrzebowali pod pas drogowy szerszy to było by z decyzji ZRID, natomiast już bardzo dużą 
część gruntu poprzez regulacje stanu prawnego potwierdzają , że są właścicielem. Nie mając 
regulacji stanu prawnego to te grunty są w ewidencji prywatnych osób, więc musieli by za 
wszystko płacić. Od 2011 roku zawsze regulują najpierw a potem zlecają dokumentację , żeby 
wiedzieć , że robią na gruncie stanowiącym własność powiatu. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk zapytał, dlaczego się znalazło to na takim zadaniu, 
przecież zawsze zaczyna się od regulacji, a tu jest wpis na dokumentację projektową?. 
 
Dyrektor PZDPZ Joanna Chojnacka odpowiedziała, że to Zarząd tak zdecydował, że 
niektóre zadania były zmieniane i wpisywane.  
 
Członek Zarządu Krzysztof Kozera zapytał czy nie można dopisać do tego zadania 
wykonania regulacji stanu prawnego?. Pyta dlatego, bo gmina ma pewne przymiarki do budżetu 
na przyszły rok i jak nie będzie śladu, że dokumentacja jest przygotowywana, to oni nie 
wprowadzą tego zadania do budżetu. 
 
Dyrektor PZDPZ Joanna Chojnacka powiedziała, że regulacja stanu prawnego, to jest 
proces, który będzie trwał pół roku i nie ma szans, żeby w tym roku zrobić i regulację i 
dokumentację bo jest to fizycznie niemożliwe. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że nie ma sensu blokować środków. Trzeba 
najpierw wykonać regulacje stanu prawnego. Konsekwencją tego będzie później dokumentacja 
projektowa.  
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad- Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wskazania Członków Zarządu do dokonywania czynności prawnych związanych z 
zaciąganiem kredytów bankowych i pożyczek oraz udzieleniem pożyczek, poręczeń i 
gwarancji. 
 
Zgodnie z ustawą z o finansach publicznych i czynności prawnych polegających na zaciąganiu 
kredytów i pożyczek oraz udzielaniu pożyczek, gwarancji i poręczeń dokonują dwaj 
członkowie Zarządu wskazani w uchwale przez Zarząd.  
Zaproponowana uchwała wiąże się z powołaniem nowego składu Zarządu Powiatu. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przygotowany projekt uchwały 
wskazuje  dwóch członków Zarządu do zaciągania zobowiązań z tytułu  kredytów i pożyczek 
oraz udzielania pożyczek, gwarancji i poręczeń. Została przygotowana uchwała gdzie 
wskazano pana Przewodniczącego Zarządu Waldemara Trelkę i pana Romana Frąka. 
Planowane jest udzielenie pożyczki, aby mogli panowie wykonać tę czynność wymagane jest 
podjęcie takiej uchwały.  
 
Pytań i uwag nie było. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 72/2019 w sprawie wskazania Członków 
Zarządu do dokonywania czynności prawnych związanych z zaciąganiem kredytów 
bankowych i pożyczek oraz udzieleniem pożyczek, poręczeń i gwarancji. Stanowi ona 
załącznik Nr 6 do protokołu 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad- Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2019 rok. 
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przygotowany projekt zmian w 
uchwale budżetowej na ten rok zawiera następujące zmiany: 

 
 W dziale 801 – oświata i wychowanie przenosi się wydatki między: 
- rozdziałami, w kwocie 217.880 złotych z przeznaczeniem na realizację zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży ze specjalnymi 
potrzebami edukacyjnymi. Powyższa zmiana wynika z określenia przez Ministerstwo 
Edukacji Narodowej wielkości środków jakie powinny być przeznaczone na realizację w/w 
zadań, 

- paragrafami w ramach rozdziału 80140 – placówki kształcenia ustawicznego, placówki 
kształcenia praktycznego i ośrodki dokształcania i doskonalenia zawodowego, tj. 
oszczędności na zakup energii w kwocie 584 złote, w związku z ograniczeniem zużycia wody 
w budynkach szkoły zaocznej CKZiU w Chwałowicach na szkolenia pracowników 
niebędących członkami korpusu służby cywilnej, z przeznaczeniem na sfinansowanie 
szkolenia kadrowego pracownikowi administracji. 

 W dziale 853 – pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdziale 85321 – 
zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności, §2320 – dotacje celowe otrzymane z 
powiatu na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) między jednostkami 
samorządu terytorialnego zwiększa się dochody o kwotę 49.530 złotych ze środków własnych, 
w tym z: powiatu kozienickiego o kwotę 30.660 złotych i powiatu zwoleńskiego o kwotę 18.870 
złotych oraz wydatki na wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 49.530 złotych, z przeznaczeniem 
na wypłaty wynagrodzeń z umów zlecenia dla orzeczników. 
 W dziale 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się dochody o 
dotację celową otrzymaną z tytułu pomocy finansowej udzielanej między jednostkami 
samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań bieżących o kwotę 5.000 złotych 
(z tytułu pomocy finansowej otrzymanej z Gminy Przytyk) i wydatki  na zakup usług 
pozostałych o kwotę 5.000 złotych, z przeznaczeniem na dofinansowanie organizacji XIII 
Festynu Rodzinnego Powitanie Lata „Domaniów 2019”. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 73/2019 w sprawie zmian w planie 
dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2019 rok. Stanowi ona załącznik Nr 7 do 
protokołu 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu  25 porządku obrad- Sprawy różne. 
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Starosta Radomski Waldemar Trelka zapoznał członków Zarządu Powiatu z następującymi 
dokumentami: 
 

- z pozytywną decyzją Marszałka Województwa Mazowieckiego Nr PE.I-
7427.17.2019.PS zatwierdzająca dodatek nr 2 do dokumentacji geologicznej złoża piasku 
; Dąbrówka Podłężna”, 
 
- z pismami Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości znak: GKN-
II.683.(372,367).2018.KD z dnia 28 marca i 4 kwietnia 2019 dotyczące zawiadomienia o 
zakończeniu postępowania w sprawie ustalenia wysokości należnego właścicielom 
odszkodowania za grunt położony w miejscowościach :Gębarzów i Sołtyków gmina 
Skaryszew oraz w miejscowości Huta Mazowszańska gmina Kowala przejęty na potrzeby 
rozbudowy części drogi powiatowej nr 3539W relacji Radom-Gębarzów-Polany, 
 
- z decyzjami Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.(380, 382).2018.SD z dnia 27 
marca.2019 wydana po zakończeniu przeprowadzonego postępowania dowodowego 
wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomość 
położoną w gminie Kowala, obręb Huta Mazowszańska., 
 
- z pozytywną decyzją Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.(201).2018.KD z dnia 
29 marca.2019 wydana po zakończeniu przeprowadzonego postępowania dowodowego 
w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w miejscowości 
Zatopolice gmina Zakrzew, 
 
-z pozytywną decyzją Marszałka Województwa Mazowieckiego Nr 73/19/PE.I 
zatwierdzająca dodatek nr 1 do dokumentacji geologicznej złoża piasków Kamińsk w gm. 
Jedlińsk. 
 
 

Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka zapoznała członków Zarządu z obecną 
sytuacją na drogach powiatowych. 
 
Członkowie Zarządu dyskutowali o bieżących sprawach dotyczących szpitali powiatowych. 
Poruszono również temat  modernizacji szpitala w Pionkach. 
 
 
Więcej żadnych spraw nie zgłoszono. 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 15 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 16:15. 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka……………………..                      
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2. Wicestarosta -  
Roman Frąk….………………………..                         
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Zdzisław Mroczkowski…………………………                                

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           


